

## **Seni Liar dilancarkan di Paris pada pelancaran gilang gemilang HyperNature, majlis yang dianjurkan oleh Perrier-Jouët**

Sehingga 23<sup>hb</sup> Jun, Maison Perrier-Jouët menghimpunkan minda ingin tahu untuk menyertai dialog yang belum pernah berlaku di antara champagne dan gastronomi, berkisar sekitar alam semula jadi. Pelancaran acara minggu ini telah berlangsung malam semalam, dengan ratusan tetamu istimewa menerokai HyperNature oleh Perrier-Jouët, sebuah program pengalaman tunggal yang dikendalikan oleh Dewan.

Kebebasan kreatif dan pemerhatian alam semula jadi aneh telah menjadi tunjang identiti Maison Perrier-Jouët sejak penubuhannya. Ikatan yang bertahan dengan seni dan alam semula jadi ini dinyatakan hari ini melalui Seni Liar: alam semesta seperti yang dilihat oleh Dewan untuk memikat semula setiap hari melalui kehadiran alam semula jadi yang bersemarak dan tidak terkawal.

Antara tetamu yang hadir pada pelancaran HyperNature oleh Perrier-Jouët adalah beberapa Tukang Dewan Liar, komuniti duta antarabangsa, mewakili kepelbagaian bidang kreatif dari seni dan reka bentuk hingga fesyen dan makanan, yang merangkumi nilai Dewan. Pada malam lalu, rakan Tukang model Liar Winnie Harlow, pereka Britain Bethan Laura Wood, ketua tukang masak bintang Michelin Akrame Benallal dan pengendali galeri seni kontemporari Perancis, Emmanuel Perrotin telah hadir merayakan majlis, menyebarkan semangat bebas Maison Perrier-Jouët. Malam tersebut dihiasi persembahan akustik yang mempesonakan daripada pasangan indie Perancis iaitu Brigitte.

Persekitaran atas bumbung Le Dernier Etage yang luar biasa di Paris itu telah dihiasi dengan keindahan Seni Liar Maison Perrier-Jouët. Untuk minggu yang mendatang, ruang tersebut telah berubah, dengan alam semula jadi ciptaan semula yang menegaskan dirinya di setiap sudut dan pemandangan panorama bandar yang mengagumkan suasana ketika siang bertukar malam.

Di sepanjang minggu tersebut, pelbagai program bengkel, pemasangan, muzik secara langsung dan seni penyambung sambutan, alam semula jadi, makanan dan champagne akan berlangsung sebagai sebahagian daripada HyperNature oleh Perrier-Jouët. Antaranya, Maison Perrier-Jouët Cellar Master Hervé Deschamps akan menerajui sesi mencuba eksklusif untuk tetamu bagi menemui semula gaya flora dan rumit yang telah mentakrifkan champagne Maison Perrier-Jouët sejak penubuhannya pada 1811. "Meja HyperNature oleh Akrame", mesyuarat harmoni antara gastronomi Akrame Benallal dan adunan Perrier-Jouët, akan dibuka untuk makan tengah hari dan makan malam di sepanjang minggu. Arca pokok bersaiz sebenar Bethan Laura Wood yang berkilauan dan interaktif akan menawarkan ritual rasa champagne baharu yang aneh, manakala aroma adunan Perrier-Jouët Blanc de Blancs akan dilancarkan dengan pengalaman olfaktori inovatif.

HyperNature by Perrier-Jouët merupakan peluang unik dan multisensori untuk menerokai warisan Maison Perrier-Jouët selama lebih 200 tahun dan pelawaan untuk melangkah ke dalam Seni Liar alam semesta.